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Onderwerp Leemstraat - aanvultende vragen

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuitlehouder Lok

ln onze 24-uursvragen van 13 augustus 2015 hebben we aandacht gevraagd voor de zorgen

die inwoners, bedrijven en ondernemers hebben over de intensivering van verkeer op de
Leemstraat ats gevotg van de nieuwe verbindingsweg Majoppeveld-Borchwerf ll.
ln de beantwoording verwijst de wethouder naar het GWP en de expertsessies die in dit
kader zijn georganiseerd.

Op ons aanbod tijdens de behandeling van de antwoorden in de raadsvergadering van 3
september om in overleg te gaan met de bezorgde ondernemers werd door de wethouder
niet ingegaan.

Hoewe[ in het GWP staat dat een gebiedsgerichte aanpak moet worden opgesteld om de
situatie in de Leemstraat en mogetijke oplossingsrichtingen in beetd te brengen, is het een
feit dat er bezorgdheid over de verkeersveitigheid is. Zeker nu de openstelling van de
verbindingsweg aanstaande is.

Vandaar dat de VLP nogmaats vraagt:

Gaat de wethouder in overteg met bewoners en ondernemers om te spreken over
hun bezorgdheid over de verkeersveitigheid in de Leemstraat en samen te zoeken naar
oplossingen hiervoor om deze bezorgdheid op korte termijn weg te nemen?

Zonee, waarom niet? Zoja, wanneer?
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Wij beantwoorden uw vragen als volgt

L. Zoals eerder is aangegeven hebben er in het kader van het GWP gesprekken
plaatsgevonden. De Leemstraat is in die gesprekken naar voren gekomen als punt van
aandacht. Deze gesprekken hebben geleid tot het opnemen van de Leemstraat bij de korte
termijn opgaven in de Mobíliteitsagenda. Binnen enkele weken zal uw Raad de

Mobilíteitsagenda toegezonden krijgen en kun nen bespreken.
2. Zie L.

WÜh nu voldoende te hebben geïnformeerd
uders
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